
 
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van donderdag 28 december 2023 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Michael, Nanna, Albert, Herman, Harry (verslag). 
Afwezig met reden: Sjir 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
Jeroen: Gerald Verweij stopt met het organiseren van de wandelingen. We zoeken een opvolger. 
Nanna weet wel een aantal mensen die dit mogelijk willen gaan doen en stuurt de namen van deze 
mensen door naar Jeroen. 
Albert: vrijwilligers hebben een cadeaubon ontvangen. 
 
3. Ingekomen en doorgestuurde stukken.  
- Op 28-2 is er een voorlichPngsdag/avond vanuit ORWEJA. Michael vraagt Ruben of hij hier naar kan 
gaan. 
- Foknormen RvB. Weten wij hoe er omgaan wordt met het feit dat er twee Vizsla verenigingen zijn? 
Vanuit onze vereniging is er desPjds veel werk ingestoken; is de 1e vereniging leidend? Ons 
fokreglement moet sowieso in het nieuw, mede door de RvB ontwikkelde, format worden gezet. Dit 
moet dan weer binnen de ALV worden besproken. Harry neemt contact op met de RvB (mevrouw 
Wilma?) met de vraag over de twee verenigingen. 
Nanna komt de volgende bestuursvergadering met het aangepaste fokreglement (in format).  
- De RvB houdt een nieuwjaarsrecepPe op 13-1. Jeroen gaat daar naar toe. Harry kijkt of het in zijn 
agenda past. 
- Mail Yve0e Hoornman, over het niet benoemen van de posiPeve resultaten van Quodijin's Gundi 
tijdens de Europacup. Michael trekt het boetekleed aan en zal dit rechtzetten middels melding in 
de Varia en de resultatenlijst op de website. Harry mailt Yvette hierover. 
-Mail Lies van Essen naar de commissie Fokkerij en Gezondheid, over uitsluiting van een van haar 
honden ivm mogelijke oogafwijking. Nanna stelt dat dit niet onze regels zijn maar die van de RvB. 
Lies wordt aangeraden voor een second opion te gaan. De antwoordbrief wordt vanuit de 
commissie gestuurd, cc aan het bestuur. Het concept wordt eerst gedeeld met het bestuur, omdat 
Lies het bestuur heeft meegenomen als CC en daarom betrokken wordt/is. 
- Discussie over lid dat geschorst is en fokt zonder toestemming vanuit de vereniging. Albert zoekt 
de ingangdatum van de schorsing op. 
 
4. Verslag bestuur 1-11-23 
Verslag wordt goedgekeurd en kan op de website worden geplaatst. 
      
5. Verslag BALV en beleids- en invoeringsplan.  
Verslag: Harry past de namen van Michael en Nanna aan. Verslag daarmee goedgekeurd door 
bestuur, maar moet t.z.t. wel langs de ALV. Het conceptverslag kan op de website. 
Beleidsplan. Jeroen: opmerkingen vanuit de BALV zijn verwerkt in de inleiding. Michael; graag nog 
aanvullen met “behouden en verbeteren van jachteigenschappen” ipv alleen “behouden van”. 
Harry past het plan daarop aan. Daarmee is het beleids- en invoeringsplan definiPef. 
Jeroen zal dit opnemen in de nieuwsbrief van januari.  
Albert: Nieuwsbrief voortaan graag namens het bestuur schrijven en ondertekenen. Dit wordt na 
enige discussie besloten. 
 
6. Rondje langs de velden (cursief de uitstaande ac-es, de resultaten in staand le0ertype. 
Nanna (Fokkerij en gezondheid, Exterieur).  



- Planning 2024; Vizsladag wordt waarschijnlijk Pu0en, er zijn twee opPes in mei. Op 3 feb is 
het overleg Fokkerij en gezondheid. 

- kunnen we mensen langer “vasthouden” -jdens KCM?: verschillende dingen bedacht, maar 
als mensen weg willen dan gaan ze. Dit punt vervalt maar blijf de aandacht houden (onder 
het vloerkleed) 

- sluitende begro-ng KCM: prijs van de locaPe is in januari bekend, dan is de begroPng rond. 
Sluitend weten we pas als het aantal deelnemers bekend is. BegroPng volgende 
bestuursvergadering. 

- voorstel bewijs lidmaatschap: kan mogelijk onderdeel worden van ZooEasy. 
- Aanpassing VFR met herstellen van weeffouten en in format RvB 

 
Herman (Apporteer en zweetwerk).  

- Planning 2024: 7 aug SJP in Haafen; 12-10 SJP Wolfaartsdijk, 19-10 MAP Haafen, maart 
workingtest, april oefen SJP, daarnaast nog workshops. 

- JBT-regelement aanpassen samen met Huub: agendapunt volgende bestuursvergadering. 
uitwerken van het organiseren van een Orweja K(oppel)AP of T(eam)AP: het lukt niet om 
koppelgenoten te vinden. Wij kunnen alleen staande honden uitnodigen, geen retrievers. 
E.e.a. vindt plaats onder auspiciën van ORWEJA. Kunnen we iets buiten ORWEJA organiseren? 
Herman zoekt dat uit. 

- Spaniels -jdens MAP. Standpunt Herman: dat kan mits er geen staande honden worden 
uitgesloten. De organisaPe ligt bij 5 verenigingen, waaronder die van ons. Bij tekort worden 
de verenigingen geacht bij te betalen. De afgelopen drie jaar is dat niet nodig geweest. Een 
overschot wordt het jaar daarna ingezet. Herman stuurt het verslag met daarin de financiele 
verantwoording van het afgelopen jaar door naar het bestuur. Het bestuur is het eens met 
het standpunt van Herman. 

 
Michael (veldwerk, wedstrijden).  

- Planning 2024: 8 en 9 maart introdagen, jeugdwedstrijd waarschijnlijk op 10 april. 
- voorstel aanpassen reglement selectiecriteria deelname Europacup: volgende 

bestuursvergadering. 
- evaluatiegesprek met deelnemers Europacup 2023: streven om dit in januari te doen. 

 
Albert (Financiën en media).  

- Planning 2024. Varia: 15 maart, 15 juli, 15 okt. Geen aparte ALV-Varia. 
- begro-ng 2024: de door Albert opgestelde conceptbegroPng kan welllicht nog iets hoger of 

lager uitvallen, anankelijk van de laatste cijfers over december. Het bestuur gaat akkoord met 
deze conceptversie. In januari is het gesprek met de kascontrolecommissie. 

- Communica-evoorstel: het door Albert aangeleverde plan heef als uitganspunt dat ieder 
bericht vanuit bestuur/commissies zowel op Facebook, website en Varia wordt geplaatst. Dit 
conform eerder gemaakte afspraken binnen het bestuur. Dat ligt toch wat genuanceerder 
omdat niet elk communicaPemiddel gelijkPjdig wordt ingezet en de verpakking per medium 
anders kan/zal zijn. Zo kunnen officiele berichten het best via de website en in de Varia, 
impressies van acPviteiten via faceboek en de Varia. Belanrijk is dat berichten/informaPe snel 
beschikbaar zijn/is. Jeroen neemt contact op met Sjir n.a.v. zijn schrifelijke reacPe over dit 
onderwerp. Albert past het plan aan en stuurt dit naar de bestuursleden. 

- Noot van Jeroen: dit zijn de feitelijke besluiten die zijn genomen over het communica-eplan 
-idjens de veragdering. Jeroen heeS Albert gevraagd nog even te wachten met aanpassing 
van het plan, want Jeroen is in overleg om toch wat concreter te zijn over boodschap, 
verpakking en de media die daarbij horen en dit onderdeel te laten zijn van het 
communica-eplan. 

- kopij aanleveren Varia a.d.h.v. een jaarplanning: wordt agendapunt. 



 
Jeroen (voorziVer):  

- felicita-es Ruben. Jeroen heef hem al gefeliciteerd. Maakt bovendien een afspraak voor een 
interview, welke in de Varia kan worden opgenomen. 
 

Harry:  
agendapunten: planning kopij Varia; enquête onder de leden. 

 
8. Rondvraag 
 
Harry: 
wanneer is de ALV?: Laatste zaterdag van mei. Harry mailt datum naar bestuur. 
jaarverslag, hoe wordt dit samengesteld?: bestuursleden leveren teksten; Harry stelt samen. 
bestuursvergadering wo 31 januari: start, locaPe, lunch. Start om 11.00 uur. Harry zorgt voor locaPe. 
 
 
Afsprakenlijst 28-12-23 
- Michael vraagt Ruben of hij naar de voorlichPng van ORWEJA kan gaan; vermelden van posiPeve 
resultaten van Quodijin's Gundi tijdens de Europacup,  
- Harry: contact RvB ivm twee verenigingen; Harry mailt Yvette over rechtzetten resultaten van 
Quodijin’s Gundi; verslag bestuur en BALV op website, laatste wijzigingen in het beleids- en 
invoeringsplan. 
- Nanna: brief vanuit commissie Fokkerij en gezondheid gericht aan Lies in cc naar bestuur, namen 
mogelijke organisator wandelingen naar Jeroen, follow-up fokkersoverleg 
- Albert: ingangsdatum schorsing lid. 
- Jeroen: nieuwsbrief januari, afspraak Ruben. 
- Jeroen/Harry: reacPe naar Ingrid de Jong. 
- Herman: uitzoeken of we buitenom ORWEJA KAP/MAP kunnen organiseren, financiele stukken 
van de gezamenlijke verenigingen organisatie MAP naar bestuur. 
 
Agendapunten 31-1: Begroting KCM (Nanna), fokreglement (Nanna), selectie criteria deelname 
Europacup (Michael), gesprek deelnemers Europacup (Michael), JBT-reglement (Herman), kopij 
aanleveren Varia, enquête onder de leden 
 
 
 
Besluitenlijst 29-11-23 

1. Nanna wordt bestuurslid Fokkerij en gezondheid. 
2. Vrijwilligers ontvangen een cadeaubon 

Besluitenlijst 1-11-23 
1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiPeve intenPe organisaPe Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 



1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 
Besluitenlijst 5-7-23 

1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 
Verzameling agendapunten ALV: 
Furnischingstest 
Schorsing lid 
BegroPng 2024 
Jaarverslag 2023 
Vesrslag BALV 
 

Punten onder de deurmat: 
Mensen langer vasthouden op KCM 
 

 


